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De fractie heeft de volgende vragen:

In de commissievergadering van 28 augustus heeft de Roosendaalse Lijst de bemerking geplaatst dat 
in de tweemaandelijkse rapportage betreffende co-creatie er niet het proces en behaalde vorderingen 
beschreven worden aangaande de initiatieven Vroenhoutseweg en de Wijper. Enkel de actuele 
ruimtelijke status. We hebben in die commissie de wethouder gevraagd ons zo spoedig mogelijk op 
de hoogte te brengen van het lopende proces en hoe dit wordt aangepakt en zij heeft dit toegezegd in 
de commissie.

Tot nu toe hebben we geen rapportage ontvangen maar tot onze grote verbazing hoorden we de 
wethouder tijdens de vragenavond aangaande de zonneweides in Wouw op 18 september jl. zeggen 
dat het co-creatie proces de Wijper wellicht al voldoende is uitgevoerd.

We vragen bij deze dringend aan de wethouder om de raad terstond op de hoogte te brengen 
aangaande alle facetten betreffende de aanpak en voortgang co-creatie processen Vroenhoutseweg 
en de Wijper.

 

Namens de fractie van Roosendaalse lijst,

Charl Goossens en Eric de Regt 



Wij beantwoorden de vraag als volgt:

De Wijper:

Zoals in de brief van 18 april jl. ("co-creatie Zonneparken", nr. 1141780) is aangegeven heeft de 
initiatiefnemer van zonnepark de Wijper, Odura, sessies georganiseerd met omwonenden en andere 
belanghebbenden in de periode april -december 2018 waarbij de feedback is meegenomen in het 
definitieve plan.

Uit de verslaglegging:

"Het belangrijkste resultaat van het co-creatie proces is, dat er breed draagvlak is voor realisatie van 
het initiatief, bij omwonenden en alle overige genoemde belanghebbenden. Er zijn geen bezwaren 
vanuit belanghebbenden bekend, er is breed gecommuniceerd en met vele belanghebbenden 
is voortdurend en regelmatig contact geweest. Dit is in belangrijke mate te danken aan het tijdige 
overleg met belanghebbenden en het verwerken van hun feedback in de plannen."

Verder wordt vermeld, dat het co-creatie proces tevens heeft geleid tot een aantal waardevolle 
uitkomsten. Zo zijn er participatiemogelijkheden voor burgers, wordt ongeveer 20% van het totaal 
beschikbare oppervlak besteed aan natuurontwikkeling en sponsort Odura een duurzaam educatief 
en interactief speeltoestel bij een restaurant in Heerle. Odura heeft een document opgesteld met 
accorderingen van particulieren en organisaties die betrokken zijn geweest in het proces van co-
creatie voor het initiatief Zonneakker Heerle / De Wijper.

Hiermee kan worden geconcludeerd dat het co-creatieproces van de Wijper is afgerond.

Zonnepark Vroenhout:

Op 27 juni jl. is er een informatiebijeenkomst/inloopdag georganiseerd in Restaurant Vroenhout, 
waarbij informatie werd gegeven over de mogelijkheden voor het realiseren van een zonnepark aan 
de Vroenhoutseweg in Roosendaal. Er was eveneens gelegenheid tot het stellen van vragen.

In overleg met de initiatiefnemer is afgesproken om op zeer korte termijn een vervolg te geven aan 
deze eerste bijeenkomst in het co-creatieproces.

Met vriendelijke groet,

Namens het college van burgemeester en wethouders,

Drs. C.F.G.R. Koenraad


